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Írásbeli kérdés !

Dr . Schmitt Pá l
az Országgy ű lés elnöke részére

Irományszárai : ó~ I ,r~

ítt, 2010 JEN 2 9.

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 § . alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszterhe z

„Tervez-e intézkedéseket annak megakadályozása érdekében, hogy a feloszlatott Magyar Gárda magá t
polgárőr szervezetnek álcázva tovább folytathassa tevékenységét? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fővárosi Bíróság 2009 nyarán feloszlatta a Jobbik-Magyarországért Mozgalom holdudvarába tartozó rasszista ,
megfélemlítő rendezvényeirő l hírhedté vált Magyar Gárdát . A feloszlatott szervezet tagjai azonban nem adták
fel, és azóta is keresik azokat a jogi kiskapukat, amik kihasználásával tovább folytathatják tevékenységüket . Az
utóbbi két hónap fejleményei alapján úgy t űnik, hogy ezt a kiskaput a polgárőr szervezetekre vonatkoz ó
szabályozásban találták meg. A sajtó többször is hírt adott arról, hogy egykori gárdisták próbálnak beépülni a
polgárőr szervezetekbe, illetve saját polgár őr egyesületek keretében akarják tovább m űködtetni a Magyar Gárdát .

Az egykori gárdisták e törekvéseiket nem is rejtik véka alá . Áprilisban László Attila Békés megye i
„gárdakapitány” vezetésével megalakították a Szebb Jövőért Polgárőr Egyesület, és Volner János a Jobbi k
országgyűlési képviselője, a Magyar Gárda egykori szóviv ője is megerősítette egy sajtónyilatkozatában, hogy
országszerte polgárőr szervezetek alapítására törekednek.

E fenyegető jelenségekre figyelemmel kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy tervez-e intézkedéseket anna k
megakadályozása érdekében, hogy a feloszlatott Magyar Gárda magát polgárőr szervezetnek álcázva tovább
folytathassa tevékenységét? Tervezi-e a polgárőrségekre vonatkozó jogszabályok felülvizsgálatát a polgár őr
mozgalom eszményének védelme érdekében ?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010 . június

Tisztelettel:

	országgyűlésik-épviselő
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